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Bolojan: Subfinanțarea CNAS - o problema importanta; analizam extinderea bazei

de contribuabili și reducerea unor excepții

Premierul Ilie Bolojan a declarat, vineri, ca subfinanțarea  Casei Naționale de Asigurari de Sanatate

reprezinta o problema  importanta și ca este analizata în prezent extinderea bazei de  contribuabili,

reducerea unor excepții și aplicarea unei contribuții la  pensiile mai mari.

'O problema importanta pe care o avem este subfinanțarea Casei de  Sanatate, cu afectarea calitații serviciilor din

acest sistem. Va rog sa  va gândiți ca avem foarte puțini contributori la Casa de Sanatate,  puțin peste 6 milioane,

dar avem peste 16 milioane de beneficiari. Asta  înseamna ca avem foarte multe excepții și, în același timp, avem 

categorii care sunt scutite. Și analizam extinderea bazei de  contribuabili, deci sa avem mai mulți contribuabili - pe

de o parte,  prin reducerea unor excepții, pe de alta parte, prin aplicarea acestei  contribuții la pensiile mai mari', a

afirmat Bolojan, într-o conferința  de presa la Palatul Victoria, la finalul ședinței Executivului. 

Premierul a mai spus ca sunt probleme legate de pensiile speciale, unde  va trebui sa intervina în așa fel încât sa se

asigure 'o justiție  sociala minimala, iar pensionarea sa se faca la o vârsta corecta, care  este vârsta normala de

pensionare'.
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